



الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل - أسكانا للتأمين

ARABIAN SCANDINAVIAN INSURANCE COMPANY (P.L.C.) - TAKAFUL - ASCANA INSURANCE

Incorporated with limited liability by Amiri decree

A company subject to Federal law no. (6) of year 2007 of Insurance Authority and registered in the insurance companies register under No. (6) on 15/12/1984 Paid Up Capital Dirhams One Hundred Fifty Four Million.

تأسست بموجب مرسوم أميري بضمان محدود شركة خاضعة لأحكام لقانون الاتحادى رقم (6) للعام 2007 فى شأن هيئة التأمين وتنظيم أعماله ومقيدة فى سجل شركات التأمين تحت رقم (6) بتاريخ 15/12/1984 م رأس المال المدفوع مائة وأربع وخمسون مليون درهم

ANNOUNCEMENT	إعلان
<p>The company's management has decided fix its share against agency fees for the efforts exerted in the management of Takaful operations; and also specify its common share in revenues from the investment of Takaful premium surplus, as under:</p>	<p>قررت إدارة الشركة إقرار حصتها من رسوم الوكالة للجهود المبذولة في إدارة عمليات التكافل، وأيضاً تحديد حصتها العامة في الإيرادات من استثمار فائض أقساط التكافل كما يلي :-</p>
<p>1. 30% share shall be allocated for the company out of the aggregate premiums subscribed as given remuneration for the efforts exerted in the management of Takaful operations to cover its administrative expenditures for the year 2016.</p>	<p>1- يتم اقتطاع 30% حصة الشركة من أقساط التأمين الإجمالية المكتتبه نظراً للجهود المبذولة في إدارة عمليات التكافل لتغطية النفقات الإدارية لعام 2016.</p>
<p>2. 30% mudaraba fees shall be allocated for the company, in its capacity as a mudarib, out of the profits from the investment of surplus Takaful premiums for the year 2016.</p>	<p>2- تخصيص 30% حصه في الشركة، بصفتها مضاربا من الإيرادات من استثمار فائض أقساط التكافل لعام 2016 .</p>
Company Management	إدارة الشركة